



**WELCOME
TO HOTEL STRAUSS!**

City Partner Hotel Strauss with its restaurant "Würzburg" situated in the heart of the romantic town of Würzburg on the river Main, warmly invites you to visit.

The hotel, on the famous Julius Promenade is just 200 m from the Congress Centre and only a stones throw from all the sights and buildings of interest in the city.

Our 71 rooms and 4 apartments (130 beds in all) offers 3 star comfort including such amenities as bath or shower, WC, telephone, minibar and sat-television (multilingual movies, SKY). Most of the rooms are equipped with air conditions and hairdryer. The hotel has its own private car park in the courtyard and further parking facilities right next door in the "Julius Garage" (for a small fee). There is also the possibility to park busses in front of the hotel on request.



Hotel Strauss
 Restaurant "Würzburg"
 Juliuspromenade 5
 D-97070 Würzburg
 Telefon: +49 - (0) 9 31 - 30 57 - 0
 Telefax: +49 - (0) 9 31 - 30 57 - 555
www.hotel-strauss.de
anfrage@hotel-strauss.de
wuerzburg@citypartnerhotels.com

Zusätzliche
 Informationen & Reservierungen
 additional information & reservations



CITY PARTNER HOTELS
 TEL.: 0 18 05 - 27 40 00
 GEBÜHRENPFLLICHTIG MIT 6,13 CENT/30 SEC.
WWW.CITYPARTNERHOTELS.COM

10/2011



**CITY PARTNER HOTEL
WÜRZBURG**





HERZLICH WILLKOMMEN IM HOTEL STRAUSS!

Das romantische Würzburg und das "City Partner Hotel Strauss" mit seinem Restaurant "Würzburg" laden Sie herzlich zu einem Besuch ein. In der Stadtmitte liegt an der Juliuspromenade, nur 200 m vom Congress-Centrum entfernt unser Haus.

Alle Sehenswürdigkeiten des Zentrums sind in wenigen Minuten zu Fuß erreichbar.

Unsere 71 Hotelzimmer und 4 Appartements mit 130 Betten bieten Ihnen 3 Sterne Komfort. Sie sind mit Bad/Dusche, WC, Minibar, Telefon, SAT-TV (mehrsprachige Programme, SKY - Filme und Bundesliga), größtenteils mit Klimaanlage und Fön ausgestattet.

Im Hotelinnenhof oder in der Juliusgarage nebenan finden Sie für Ihren PKW Platz (gebührenpflichtig). Für Busse besteht vor dem Haus Parkmöglichkeit auf Anfrage.



KOMFORTABEL TAGEN & FEIERN!

Für Tagungen, Seminare oder Familienfeiern stehen drei Räume zur Verfügung (bis 50-25-16 Pers.). Egal ob Sie privat, geschäftlich oder als Gruppe zu einem unserer Feste (Mozartfest, Weinfest) nach Würzburg kommen, rufen Sie uns an oder besuchen Sie unsere Internetseite (www.hotel-strauss.de) und buchen Sie online.

Unser Restaurant "Würzburg" mit 110 Sitzplätzen bietet Ihnen gehobene, fränkische Küche und eine breite Palette an internationalen Spezialitäten. Saisonale Spezialitätenwochen und eine große Auswahl an Seniorengerichten runden unser Angebot ab.



CITY PARTNER HOTELS



COMFORTABLE BUSINESS CONVENTIONS & CELEBRATIONS

3 conference rooms can accommodate business conventions, meetings and family celebrations (up to 50 - 25 - 16 pers.). Whether you come to Würzburg on business, for private functions or as a group to one of our festivals, give us a call or visit our internet page. Our comfortable restaurant "Würzburg" can seat up to 110 guests and offers traditional Franconian cuisine as well as a wide selection of international specialities. We also offer special weekly menus featuring seasonal and local delicacies and a large choice of meals for senior citizens.

